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Afwezig

DGCZ opent de vergadering.

DCo licht toe op de artikelen van De Groene Amsterdammer en Trouw gisteren.
De minister bespreekt de VWS-reactie op het artikel van De Groene

Amsterdammer. De minister benadrukt dat ze het prettig vindt om op de hoogte
te blijven van actuele ontwikkelingen, daar waar het vaccinaties betreft. De

minister wil bij momenten van besluitvorming of bij communicatiestrategie ook

graag (in afschrift) betrokken worden zodat zij op de hoogte is van de

besluitvorming en niet verrast wordt in media-optredens. Niet proactief, maar

reactief (actie BPZ).

[EEE bespreekt de actualiteiten rond COVID. Hij heeft met Ernst Kuipers

(ROAZ) gesproken, die merkt op dat er opgeschaald moet worden naar 1350 IC-

bedden. Dit betekent ook dat de reguliere zorg afgeschaald wordt en dat de

‘marge’ wat wordt ingekrimpt. Deze week heeft ook contact met Duitsland,
een voorbereidend gesprek, om te kijken naar de uitplaatsing van patiénten.

Verder merktiE EoD dat er mails naar de ziekenhuizen gegaan zijn die

bezwaren hebben geuit tegen de IC-opschaling. Hij licht deze mails toe en merkt

op dat er mogelijk vervelende communicatie mee gepaard kan gaan. Er wordt een

woordvoeringslijn en een nota stavaza over deze situatie opgesteld en

aangeleverd (actie CZ/DCo).

DGCZ merkt op dat het over Code Zwart is gegaan vanmorgen. Er wordt een brief

voor de Kamer opgesteld. De minister wordt gevraagd of zij wil bellen met de
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voorzitters of dat de DGCZ dit zal doen. De minister merkt op dat we zouden Secretaris Generaal / plv.

bellen als we de brief naar de Kamer zouden sturen en dat het goed is als beiden ~~ Secretaris Generaal
bellen, waarbij DGCZ eerst belt (actie DGCZ).

Dams heuemn
Politieke Zaken

Bureau Bestuurlijke-politicke

dGMT geeft ter info twee kleine punten mee. Een over vaccins die Nederland advisering

binnenkomen die aan de Geneesmiddelenwet moeten voldoen, hier is GMT bij
betrokken. Ten tweede zal GMT een nota meegeven over een update PBM en LCH, Datum

hoe hier in de toekomst naar toe gewerkt wordt. De minister benadrukt een goede
oktober 2020

communicatielijn daar waar het over het GVS gaat. Deze Kamerbrief zal vandaag
naar de Kamer moeten.

dS spreekt over de reactie van de maatregelen vanuit de sportsector. Daarnaast

maakt dS een opmerking over het OMT en over de steunpakketten en de

overleggen met Financién.

De minister wordt gevraagd op welke wijze zij geinformeerd wil worden in de

kerstperiode. De minister merkt op dat er een reeks BWO's afgesproken is.

Aanstaande dinsdag is er een BWO en een MCC. Zij merkt op dat het handig is als

ze via de mail op de hoogte gehouden wordt, als het nodig is telefonisch. De

minister zal nav de dagelijkse DGCZ-call per app of telefonisch op de hoogte

gehouden worden. Het HADK-light overleg is maandag zonder agenda, de minister

merkt op dat het bij haar in de agenda kan. Als mogelijk haakt ze aan.

Er wordt nog kort gesproken over de nieuwjaarsreceptie van de KNMG en andere

federaties. Normaal spreekt de M MZS hier. Nu willen zij een klein filmpje maken

waar er een boodschap wordt gedeeld. De minister merkt op dat zij bereid is hier

een bijdrage aan te leveren. DCo zal hier een voorbereiding op treffen (actie

DCo).
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